
Styrelsemöte, Byalaget på Kivik 050912  Närvarande: Kjell Göransson, Camilla Petersson, 
                       Pia Schönbeck, Linn Wood samt Sven Bruzelius. 
 
 

1. Ordförande öppnar mötet. 
 

2. Förslag till dagordning presenteras och godkännes. 
  

3. Linn återkommer med avstämningsprotokoll från den 14 juli. 
  

4.   Kjell redovisar kostnader för välkomstskyltar.  
      Kostnad för original 10.000 kr , material + tryckkostnad 15.000 kr. 
      Antal medlemmar idag 297 hushåll. 
      
 5.  Inbjudan/program har kommit från Vuxenskolan gällande möte "Politikens      
      Dag" 3 september (se bifogad kopia). 
      Nybildade Bygderådet har varit lite oklara med sina kallelser till möten. 
      Det har varit två möten, den 17 juni, närvarande var Christer Akej och 
      styrelsen för Bygderådet, (se bif. protokoll) och den 23 augusti (se bif. protokoll). 
      Pia blev kallad per telefon kort innan och kunde inte närvara.  
       Kjell kommer att kontakta ordförande Anders Andersson vad gäller kallelser etc.  
       till Bygderådets möten. Vi är fortfarande osäkra på om Bygderådet är en bra  
       lösning. Vår oro är att små men viktiga frågor från byalagen "körs över" av   
       Bygderådet. 
       Kjell visar utkast på skrivelse till Tekniska kontoret ang. parkering,    
       skyltning etc. nere vid hamnplan. 
 
6.    Välkommenskyltar. Vi väntar på skriftligt ok från vägverket. 
       Vi förfogar fritt över originalet. (se bif. avtal). Hållare till skyltarna - vi kollar   
       med  Svetek. 
        
7.  Hamnfesten den 22 juli blev mycket uppskattad. Det kom ca. 200 medlemmar          

 med gäster. Planer för nästa år 21 juli. Musiker? Big Belly, PostBusters (Camilla   
 kollar), Danne Stråhed ( Pia kollar) Lite större dansbana nästa år. 
 Vi kollar hur vi bäst kan lösa sophanteringen. 
  

8.  Berättarafton 6 oktober. Vem kan/vill berätta historier från förr. 
 Kjell kontaktar Arne, Sten-Olle, Doris, Einar, Allan (berättare) och  
 Kristina ang. ärtsoppan.  Pia kollar punsch. 
     

9.  Nästa möte blir den 24 oktober kl. 19.00 äppelgården. 
  

10.  Mötet avslutas. 
 
 

                   Vid protokollet Linn Wood       Justeras: Kjell Göransson ordf. 
 
 

 
       

 


